

LIEN letter to Premier Wynne

From: Zeenat Bhanji (ACTO) <bhanjiz@lao.on.ca>
To: Premier of Ontario | Première ministre de l'Ontario <premier@ontario.ca>
Cc: "Thibeault, Glenn (ENERGY)" <glenn.thibeault@ontario.ca>, "Donelson, Philip (OPO)" <philip.donelson@ontario.ca>, "Whittington, Matt (ENERGY)" <matt.whittington@ontario.ca>
Date: Wed, 29 Mar 2017 16:16:18 -0400
Attachments: Letter to Premier Wynne_March 29, 2017.pdf (35.4 kB)

Attached please find our letter. We have also mailed out hard copies.

Zee Bhanji
Coordinator
Low-Income Energy Network (LIEN)
c/o Advocacy Centre for Tenants Ontario (ACTO)
1500 – 55 University Ave
Toronto, ON
M5J 2H7
Tel: 416-597-5855 ext. 5167
Toll-free: 1-866-245-4182 ext. 5167
Fax: 416-597-5821
Email: bhanjiz@lao.on.ca
Website: www.lowincomeenergy.ca

This electronic transmission is intended only for the person or entity to whom it is addressed and may contain information which is confidential, legally privileged and/or exempt from disclosure under applicable law. Any review, copying, distribution or disclosure of its contents by anyone other than the intended recipient(s) is prohibited. If you have received this e-mail in error, please contact the sender immediately and delete this material from your computer. Thank you.

Le présent envoi électronique est réservé à la personne ou à l'entité à laquelle il est adressé et peut contenir de l'information qui soit confidentielle, légalement privilégiée et/ou soustraite à la communication par l'effet de dispositions juridiques. L'examen, la copie, la diffusion ou la communication de son contenu par toute personne autre que le ou les destinataires que vise le présent envoi sont interdits. Si vous avez reçu le présent courriel par erreur, veuillez en aviser l'expéditeur immédiatement et veuillez supprimer ce courriel de votre ordinateur. Merci.